
From: Inna Ivanova  >  
Sent: Wednesday, September 23, 2020 9:21 PM 
To: d.ugrenova@sofia.bg 
Subject: Относно: Проект на Наредба за прием на деца в общинските самостоятелни детски 
ясли, детски градини и в подготвителните групи в общинските училища на територията на 
Столична община 

 

На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична 
общинa 

 

Здравейте. 
Бих желала да дам становище относно проекта. 
Аз съм ПРОТИВ премахването на допълнителната точка за деца, посещаващи 
СДЯ и лицензирана такава.  
 

Благодаря! 
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